
Cock Pit - Bandinfo 

Es ist Sommer 2018 und ein runder Geburtstag steht an. Dirk aka „Joe Kotzer“ will seinen Traum, als 

Sänger an diesem Abend in einer Grindband zu singen verwirklichen. Aus der fixen Idee wird schnell 

mit Hilfe von „Holgore“ am Schlagzeug und „Satti“ an der Gitarre „Cock Pit“ aus Quedlinburg.  

Seither machen wir Groovy MemeGrind mit bekloppten Texten, einer Prise Witz und getreu dem 

Grünungsmotto: ordentlich Party.  Musikalisch verwursten „Cock Pit“ eine Mischung aus der Musik 

die wir alle gern hören: Grind, Hardcore, tiefes Grooviges und dazu eine Prise Beatdown, versehen 

mit unserer Quedlinburger Landeimentalität. 

Wir haben mit Meatknife die Abschiedstour begleitet und teilten uns seither mit Bands wie Spasm, 

Gutalax, Voliére, Mike Litoris Complot, Deep Dirty, UxLxCxM, 5 Stabbed 4 Corpses, Bowel Evacuation, 

Pighead, Sperm of Mankind, Terrible Sickness und Disminded die Bühne und den Backstage. 

Unsere erste Split aus 2020 „For Whores Wankers and Shit Lovers” und Samplerbeiträge folgten. Das 

Jahr 2021 haben wir genutzt und fleißig neues Material aufgenommen. Daraus geworden sind 12 

Songs mit knapp 27 Minuten Spielzeit, welche als eigenständiges Album „Who´s Jizz is this“ im Herbst 

2022 über Bizarre Leprus Production (BLP0353) veröffentlicht wurde. 

Auf Facebook und Instagram gibt es regelmäßig Updates unsere Abenteuer. Also schaut auch da 

vorbei und stay Grind 

Facebook: https://www.facebook.com/cockpitmemegore/ 

Instagram: https://www.instagram.com/cock_pit_memegore/?hl=de 

Metal-Archives: https://www.metal-archives.com/bands/Cock_Pit/3540476250 

Cock Pit - band info 

It's summer 2018 and a milestone birthday is coming up. Dirk aka "Joe Kotzer" wants to realize his 

dream of singing as a singer in a grind band that evening. With the help of "Holgore" on drums and 

"Satti" on guitar, the fixed idea quickly becomes "Cock Pit" from Quedlinburg. 

Since then we've been making Groovy MemeGrind with crazy texts, a pinch of humor and true to the 

motto: have a good party. Musically, "Cock Pit" spoiled a mixture of the music we all like to hear: 

grind, hardcore, deep+groovy and a pinch of beatdown, provided with our Quedlinburg 

countrydumpster mentality. 

We accompanied the farewell tour with Meatknife and have since shared the stage and backstage 

with bands like Spasm, Gutalax, Voliére, Mike Litoris Complot, Deep Dirty, UxLxCxM, 5 Stabbed 4 

Corpses, Bowel Evacuation, Pighead, Sperm of Mankind, Terrible Sickness and Disminded . 

Our first split from 2020 "For Whores Wankers and Shit Lovers" and sampler contributions followed. 

We used the year 2021 and diligently recorded new material. This has resulted in 12 songs with a 

playing time of almost 27 minutes, which is released as "Who's Jizz is this" with Bizarre Leprus 

Production (BLP0353) in autumn 2022. 

Our adventures are regularly updated on Facebook and Instagram. So stop by there and stay grind 

Facebook: https://www.facebook.com/cockpitmemegore/ 

Instagram: https://www.instagram.com/cock_pit_memegore/?hl=en 

Metal Archives: https://www.metal-archives.com/bands/Cock_Pit/3540476250 
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